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Ledamöter Barbro Karlsson, ordförande PRO Tallkrogen/Gubbängen 

 Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 

 Bror Lord PRO Farsta centrum 

 Lilian Falkbäck PRO Farsta strand 

   

Tjänstgörande ersättare Sonja Wenström SPF Sköndal 

   

Ersättare Harry Wikner PRO Hökarängen 

 Asta Westerlund PRO Sköndal 

 Inger Sjöberg  PRO Farsta centrum 

 Ove Svensson SPF Farsta 

   

Förhinder Kerstin Holmgren SPF Sköndal 

   

   

   

Tjänstemän Ingrid Friberg avdelningschef 

 Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

Justeras:   

  Barbro Karlsson, ordförande 

 

 

 

 

Justeras:   

  Stig Åström, vice ordförande 

 

 

 

 

Sekreterare:  

  Pia Sundqvist 
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Ordföranden hälsade Sonja Wenström, SPF Sköndal, varmt välkommen 

som ny ersättare i rådet. Sonja tar vid efter Sture Simonsson som lämnat 

rådet. 

 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Barbro Karlsson 

och vice ordförande Stig Åström. Justering sker torsdag 14 april. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 7 mars 2011 anmäldes. 

 
§ 3 Ärenden till nämndsammanträdet den 19 april 2011 

Ärende nr 1: Underlag för budget 2012 med inriktning för 2013 och 2014 

Rådet har inga synpunkter. 

 

Ärende nr 2, 3 och 4: Anmälningar av medborgarförslag om byggnation 

vid Ullerudsbacken, om förändringar av Farsta Centrum och om 

bullerplank vid Gubbängsmotet. 

Rådet har inga synpunkter. 

 

Ärende nr 5 och 6: Svar på medborgarförslag om bullerplank vid 

Farstaägen och om trafiksäkerhet 

Rådet har inga synpunkter. 

 

Ärende nr 7: Svar på skrivelse från (s), (mp) och (v) om medverkan i 

kampanjen Ett friskare Sverige 

Rådet ser gärna att Hälsans stig tas upp som ett led i ett friskare Sverige. 

(Rådets ledamöter får för övrigt påstötningar om att stigarna och skylt-

ningen av dem inte underhålls.) Även lekplatsen för äldre i Hökarängen 

skulle kunna nämnas i detta friskvårdssammanhang. 

 

Ärende nr 8: Svar på skrivelse från (s) och (v) om genomfartsförbudet 

mellan Majrovägen och Målkurvan i Gubbängen 

Rådet stödjer förslagen i skrivelsen. 

 

Ärende nr 9: Kvalitetsgarantier för Farsta stadsdelsförvaltning 

Rådet tycker att det är bra med garantier men att det centrala ändå är att 

verksamheterna faktiskt fungerar, att det till exempel finns tillräckligt med 

personal och att personalen har utbildning. 

 

Ärende nr 10: Avsiktsförklaring om personalövertagande av Farsta Västra 

Hemtjänst 

Rådet har inga synpunkter. 

 

Ärende nr 11: Så här tyckte de äldre om stadens dagverksamhet 2010 

Rådet påtalar att Markör Marknad och Kommunikation AB har missat 

åldersgruppen 79-80-åringar i tabellen på den sista sidan i sammanställ-

ningen av brukarundersökningen. I övrigt har rådet inga synpunkter. 
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Ärende nr 12: Föreningsbidrag 2011 

Rådet ser fram emot den föreslagna översynen av regelverket och hoppas 

på tydligare konstruktion och anvisningar. 

 

Ärende nr 13: Kulturbidrag till föreningar 2011 

Rådet har inga synpunkter. 

 

Ärende nr 18: Uppföljning av privata utförare av hemtjänst – AB Jessys 

Assistans 

Rådet menar att verksamhetens tycks vara undermålig. På fråga från Stig 

Åström om förvaltningen gör oanmälda uppföljningsbesök svarade 

avdelningschef Ingrid Friberg att det är svårt när det gäller hemtjänst 

eftersom det inte alltid finns någon personal på kontoret. På fråga från Asta 

Westerlund om varför uppföljningen inte redovisar antalet anhöriganställda 

och personalomsättning svarade Ingrid Friberg att uppföljningen 

uteslutande görs efter den mall som äldrenämnden har tagit fram. 

 

Ärende nr 19: Uppföljning av privata utförare av hemtjänst – Din 

Hemtjänst i Stockholm AB 

Rådet är bekymrat över att mindre än 50 procent av personalen har adekvat 

utbildning. 

 

Ärende nr 20: Sammanställning av avvikelser i hälso- och sjukvården 1 juli 

– 31 december 2010 

Rådet uttrycker oro över att både antalet fall och felmedicineringar ökar. 

 

 Ärende nr 21: Stadsrevisionens revisionsplan 2011 

Rådet har inga synpunkter. 

 

Ärende nr 22 och 23: Äldreombudsmannens årsrapport 2010 respektive 

Äldreomsorgsinspektörernas årsrapport 2010 

Rådet diskuterade ingående de båda rapporterna vid sitt förmöte. Båda 

rapporterna berör till exempel brister inom korttidsvården och betydelsen 

av ökat brukarinflytande. Rådet understryker att här behövs 

utvecklingsarbete. 

 
§ 4 Information från förvaltningen och avdelningen för äldre  

Från föregående sammanträde: 1) Om den pågående upprustningen av mark 

framför Centrumkyrkan i Farsta Centrum berättade Ingrid Friberg att 

upprustningen av belysning, bänkar och växter är klar och att det nu är Fortum 

som gräver för kabel. 2) Förvaltningen återkommer med besked om huruvida 

rådet kan delta vid stadsdelsnämndens kvalitetsseminarium den 12 maj. 

 

Anvisningarna för parboendegarantin är nu klara. Garantin innebär att man kan 

flytta in på ett boende tillsammans med make/maka utan att själv ha behov av 

vård. Garantin gäller dock inte demensboende och inte heller generellt vid 

övriga boenden – möjligheten att ta emot par avgörs av storleken på rummen. 

Provboende i tre månader kommer att vara möjligt. Om den biståndsbedömda 
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makan/maken avlider kan den kvarlevande inte bo kvar. Staden har då ett 

ansvar att erbjuda den efterlevande ny lägenhet om hon/han har sålt det 

ordinarie boendet vid flytten till vård- och omsorgsboendet. Frågan om 

ersättning till utförarna ses nu över. 

 

Planering av verksamheten vid Tuben i Farsta Centrum pågår, inför öppnandet i 

september av de nyrenoverade lokalerna. På kvällarna blir det framför allt 

fortsatt fritidsgårdsverksamhet och dagtid kommer lokalerna att kunna hyras 

för en rad olika aktiviteter. 

 

Stadsdelsnämnderna får extramedel från staden centralt för att kunna erbjuda 

ungdomar sommarjobb inom demensvården. 

 

I budget 2011 för Stockholms stad finns en pott om 50 mnkr för insatser inom 

demensvården. Dessa pengar kommer att kunna sökas av stadsdelsnämnderna 

för personalutvecklande åtgärder. 

 

På fråga om omsorgsdagboken berättade Ingrid Friberg att det inte – vilket 

namnet möjligen antyder – handlar om en dagbok där allt som händer i den 

äldres vardag dokumenteras. Det som ska dokumenteras är avvikelser från den 

individuella genomförandeplanen. Dagboken kan läsas via stadens hemsida av 

den äldre eller andra som får tillstånd av den äldre att ta del av den. Dock är det 

än så länge bara den dokumentation som görs i stadens dokumentationssystem 

som kan nås via den här funktionen. Staden ser över hur även de privat drivna 

verksamheterna och deras system för dokumentation ska kunna ingå. 

 

Inom ramen för projektet Språksam, som Stiftelsen Äldrecentrum har ansvarat 

för, har en mycket uppskattad utbildning i förstärkt svenska genomförts för 10 

personer i personalen vid Edö vård- och omsorgsboende. 

 

Tyvärr gick det inte att ordna ett studiebesök vid det nya boendet i Hökarängen, 

Caremas Söndagsgården, till rådets möte idag. Förvaltningen återkommer med 

förslag på nytt datum. 

 
§ 5 Övriga frågor  

 Inga övriga frågor togs upp. 

 
§ 6 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


